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In order to fulfill the task of achieving digital maturity of domestic high-tech 
enterprises, as well as requirements for product life cycle management GOST RV 
0015-002–2020 (GOST R ISO 9001–2015) reviewed the experience of JSC KBKhA 
in the management of key aspects of testing and research of the properties of materials 
of components of products and products as a whole, prevention of counterfeit materials 
using the developed IT module Laboratory information management system, based on 
digital technologies integrated into the electronic process data sheet of the product, 
as well as in adjacent information systems when creating a digital product twin and 
providing the enterprise employees with sufficient information to manage the stages of 
the product life cycle.
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Рекомендации по разработке авторских материалов 
для применения в электронном обучении
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В пособии рассмотрены технические, методические и правовые аспекты подготовки авторских 
материалов с целью последующего создания на их основе цифрового образовательного кон-
тента профессиональными коллективами разработчиков. Даются практические рекомендации 
по организации взаимодействия с авторами в составе коллектива разработчиков, составлению 
паспорта программы изучения электронного учебного курса, сценария работы диалогового 
тренажера, контрольно-измерительных материалов для компьютерного тестирования, съемке 
видеолекций. 
Издание адресовано педагогам системы ДПО, преподавателям и методистам системы обра-
зования всех уровней, специалистам центров компьютерного и дистанционного обучения, 
студентам педагогического профиля.
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